
Referat Bestyrelsesmøde den 13. september 2023 
Til stede: Steen, Hajar, Inge, Kirsten, Janni og Fawad 
Afud: Karen og Ole 
 

1. Godkendelse af referat fra den 9.august 2023 
Godkendt 

2. Tilbagemelding fra P pladsformændene ang. beskæring og evt. fældning/ 
Hvem tager styringen? 
4 pladsformænd har svaret. Primært ønske om beskæring. Hajar kontakter 
pladsformændende og får en mere præcis beskrivelse 

3. Ny stengrus på stierne- tilbud indhentet? 
Udyder foreslår ærtesten 6 – 18 mm. De leverer kun. Det anbefales at bestille 
bigbag. 166.280 for 170 ton. inkl levering og moms. De skal lægges i et lag på 3 
– 4 cm. Det anbefales at grave 3 – 4 cm af den nuværende jord. Janni 
udarbejder forslag ang. spredning af grus til behandling på GF i 2024, da 
beløbet formentlig kommer til at nærme sig 500.000 

4. Opfølgning på seneste havevandring- ændringer i procedure fremover? 
Snak om hvordan vi gør fremadrettet. Der var lidt uenshed i 
kontrolvandringerne i august. Der er enighed om 2 havevandringer om året. 
En uge efter Sankt Hans og en uge inde i oktober. Dvs kontrolbesøget efter 1. 
havevandring bliver erstattet af havevandringen i oktober. Har folk fået 
reminder i juli, og forholdene ikke er i orden til oktober, får de en henstilling 
om at rette op, og alternativt sættes en gartner på, på haveejerens regning. 
Det aftales at der skal laves en fast formulering på sedlerne der smides i 
postkasserne. Inge udarbejder forslag til formulering og fremtidig procedure 
for havevandring. Tages op til næste bestyrelsesmøde d. 2/10 

5. Viceværtfunktionen- møde aftales 
Listen bliver endelig gjort færdig. Når listen er færdig, indkaldes Frank til et 
møde. Inge kontakter Karen og Frank angående møde om viceværtfunktionen. 

6. Containerpladsen- vinter Åbne og lukkevagter? Skab til farligt affald 
Der tilstræbes at holde åbnevagt, når Ballerup kommune tømmer. Når vi har 
fundet ud af hvornår de tømmer, laver vi aftaler for åbnevagt. Karen finder 
datoer. Karen har bestilt tømning af farligt affald 

7. Dato for afslutningsfest fastlagt? 
Kirsten kan ikke d 28/10. Susanne kan heller ikke. Der er ikke klarhed at alle 
kan en anden dag, så d 28/10 bibeholdes. Vi hører Henrik om han kan 
varetage festen alene, og bestyrelsen deltager i planlægning, madlavning og 



oprydning. Steen melder til vurdering, fest og byggeudvalg. Inge inviterer 
bilaug. Fremadrettet holdes festen d sidste lørdag i oktober som en fast dato. 

8. Henvendelse fra valuar- skal vi entrere med en ny? 
Vi har fået en henvendelse fra firma. Der er lidt usikkerhed om vi SKAL have 
vurderet hver 18. måned eller om den må gælde i 5 år. Fawad spørger ind i 
kreds vest og vi tager derfra stilling 

9. Nye fælles maskiner – hvem vil være ansvarlig for indkøb og procedure for 
lån mv.? 
Janni og Kirsten udfærdiger en procedure med forslag til hvem der håndterer. 
Kirsten undersøger videre om at søge penge til en halvprofessionel 
æblepresser. I nordea delefond. 
 

10. Ballerup kommune vedr. helårsbeboelse 
Ballerup kommune kører en sag om helårsbeoelse hos os. Kredsen har også 
sager. Kredsen fraråder at kolonister skriver under på tro og love-erklæring, 
som Ballerup kommune ønsker at en mistænkt kolonist underskriver. Som 
bestyrelse går vi ikke aktivt ind i disse sager. 

11. Vandregnskab 2022 
Vi kan ikke få svar fra kolonihaveforbundet/administration. Så der er ikke 
afklarethed omkring om vandregnskabet er i orden. Kontoudtog og 
kvartalsregnskab kan vi heller ikke få. Inge skriver til direktør for forbundet. 
Anbefaler at Kirsten og Inge snarest holder møde med forbundet 

 
12. Møderække vintersæson. 

Næste møde 2/10 hos Karen 
8/11 hos Kirsten 
December springer vi over 
10/1 hos Inge 
D 8/2 hos Karen 
D 7/3 hos Kirsten 
Alle møder er kl 19 – 22 
 

13. Input til nyhedsbrev september 
Inge har punkter.  

14. Evt: 
Karen og Kirsten kalder til forarbejde til anlæggelse af bålplads. Der skal 
fjernes græs og lægges grus. Janni hører om der kan tages et læs grus på deres 
byggegrund 



Legeplads: Karen har skrevet til kenneth, at vi forestiller os at de kan gå i gang 
med legepladsen. De har endnu ikke svaret 
Der er fortsat 12 – 14 målere der ikke registrerer. Steen er i kontakt med BA 
om at sætte lokale antenner på de målere der ikke registrerer.  
Steen har fortsat ingen dato for at de laver udluftningsventiler. Steen rykker 
for dato. Og det skal være inden oktober hvor haveejere lukker for vandet 
Hjertestarter skulle være oppe og køre. Den skal meldes ind til TRYG. Steen 
melder den ind. 
 
 

 
 
Ref: Kirsten 

 


